
 

Tav dhr. E. Nijpels 

Voorzitter 

Voortgangsoverleg Klimaatakkoord 

 

 

 

 

Utrecht, 19 09 2021 

 

 

 

Geachte heer Nijpels, beste Ed, 

 

Wij hebben uit betrouwbare bronnen vernomen dat er met Prinsjesdag een aankondiging komt voor het 

wegnemen van het subsidieplafond voor CCS.  

 

Het plafond op de subsidiëring voor CCS is een afspraak uit het Klimaatakkoord. Deze afspraak hebben 

we met elkaar gemaakt om er voor te zorgen dat er voldoende subsidiebudget beschikbaar blijft voor 

structureel duurzame technieken anders dan CCS. De hoogte van het plafond is op basis van schattingen 

van het PBL ingesteld. In het Klimaatakkoord is tevens afgesproken dat het plafond kan worden 

bijgesteld bij de vijfjaarlijkse evaluatiemomenten van het Klimaatakkoord, om nieuwe inzichten over de 

ontwikkeling van technische verduurzamingsopties mee te nemen. 

 

Het eenzijdig wegnemen van het subsidieplafond voor CCS op dit moment is een breuk met de 

afspraken die we samen in het Klimaatakkoord hebben gemaakt. Dit is voor ons onacceptabel. 

 

Indien op dinsdag a.s. blijkt dat deze afspraak inderdaad wordt geschonden, dan willen zo spoedig 

mogelijk om tafel met partijen waarmee we deze afspraak in het Klimaatakkoord hebben gemaakt, en in 

ieder geval met het ministerie van Economische Zaken en Klimaat. 

We vragen je graag om als voorzitter van het VGO hiertoe een oproep te doen. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Marjolein Demmers, Natuur & Milieu 

Annie van de Pas, Natuur en Milieufederaties 

Olof van der Gaag, Nederlandse Vereniging voor Duurzame Energie 

 

 

 

 

 


